
 
 
 

Referat fra byrådsmødet den 4. marts 2014 
  

Kære medlemmer af Vildbjerg Venstre. 
  
Tak for sidst til alle jer, der deltog i generalforsamlingen i sidste uge. Det 

var en rigtig god aften i I.C. Lauvrings flotte lokaler og rigtig spændende 

både at se og høre om virksomheden. Også tak for god dialog og input, 

som vi kan arbejde videre med i byrådsarbejdet 
  
På aftenens byrådsmøde godkendte et enigt byråd Boligselskabet 

Bomidtvest’s ansøgning om tilladelse til at bygge yderligere 6 boliger på 

den Gl. Skolegrund i Vildbjerg. De første 6 boliger i projektet er opført og 

udlejet og nu følger altså de sidste 6 almene familieboliger a’ 105 m2. 

Projektet har forventet påbegyndelsesdato d. 1. april 2014 og forventes 

klar til ibrugtagning januar 2015. Projektet er en del af realiseringen af et 

samlet by- og boligudviklingsprojekt på den Gl. Skolegrund, og vi kan jo 

kun glæde os over, at grunden bliver udnyttet til fine boliger i midtbyen.  
  
Det kom i øvrigt frem under Byrådets behandling af ”Grøn Ordning”, hvor 

man fordelte vindmøllepenge fra vindmøllerne ved Assing, at der er 

85.000 kr. til rest fra vindmøllerne ved Vildbjerg. 
Det er den ordning, hvor Hal 2 har fået en stor tildeling. 
Der var også tildelt 85.000 kr. til et projekt i Sinding, men Energinet.dk 

mente ikke, at dette projekt levede op til kriterierne for tildeling, og 

afviste ansøgningen. 
Så disse 85.000 kr. vil komme med i en senere ansøgningsrunde, hvor der 

igen kan ansøges fra Vildbjerg området. 
Lad os sammen være opmærksomme på denne nye ansøgningsrunde. 
  
Med venlig hilsen 
Marianne Bjørn 
 


